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Kommunala pensionärsrådet 

2023-03-02 kl 10.00-11.30 

Plats Sottern 

Deltagare Siw Lunander, ordförande 
Ann-Christine Appelqvist, 2.e 
vice ordförande 
Clary Starck, verksamhetschef 
Kristina Martinsson, sekreterare 

PRO Hjortkvarn: Annika Hastig 
SKPF avd 80: Lisbeth Löfholm, 
Kristina Lönngren 
SPF Sköllersta/Pålsboda: Carina 
Pettersson 
SPF: Margareta Hellsten, 
Margareta Strömberg 
PRO Pålsboda: Görgen Ode 
PRO Hjortkvarn: Gunnar 
Bergkvist 
 

1. Mötets öppnande 

Kontroll av närvaro. Margareta Strömberg utses att tillsammans med ordförande 

justera protokollet. 

2. Dagordningen godkänns (med ev. ändringar) 

Dagordningen godkänns med tillägget av punkten övriga frågor. 

3. Genomgång av föregående protokoll – kvarstående frågor 

Inga kvarstående frågor. 

4. Information från förvaltningen 

Clary Starck informerar om Blomsterängen. Det finns en detaljplan för hur flytten 

ska gå tillväga. Enligt plan ska alla de boende vara inflyttade till den 1 juni. Under 

vecka 8 skickades brev ut till boende och anhöriga med information om flytten. 

Den 27 april kommer det att vara öppet hus på Blomsterängen för allmänheten. 
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5. Information från politiken 

Ingen information. 

6. Inkomna frågor 

1.Hur har hemtjänstindex följts upp? Vilka områden har prioriterats? 

Clary Starck informerar att Siw Lunander och Clary kommer att ta in ytterligare 

information om ett uppföljningssystem, kvalitetsindex som många andra 

kommuner använder och är nöjda med. 

2. Som seniorer har vi rankat trygghet förtroende och bemötande som viktigast i 

hemtjänsten. Då är det bekymmersamt om bemötandet fallerar. En brukare 

måste ideligen förklara per personal att hon vill ha hjälp med omläggning av 

bensår och hjälp med stödstrumpor först innan frukostbestyren påbörjas. Detta 

måste påpekas varje gång. Likaså vaktas brukaren vid toalettbesök, trots att hon 

klargjort att hon klarar sig själv. Så vill ingen ha det! 

Clary Starck informerar om att IVO påbörjade 2021 en nationell tillsyn av 

kommunal hälso- och sjukvård i alla Sveriges kommuner.  

IVO har granskat och genomfört dataanalyser av journaler från särskilda boenden 

för äldre samt genomfört inspektioner med intervjuer med sjuksköterskor och 

patienter samt haft dialog med ansvarig ledning.  

Följande områden har granskats: Individuell bedömning och kompetensnivå. 

Dokumentation och personalkontinuitet. Läkemedelshantering. Vård i livets 

slutskede. 

Clary Starck redogör för hur social- och arbetsmarknadsförvaltningen svarat på 

IVO:s granskning. 

3. IVO gjorde ett besök i Hallsberg under hösten vid SÄBO och fann flera brister. 

15 februari skall kommunen redovisa vilka förändringar man gjort för att lösa 

problemen. Vad har man åtgärdat så här långt? 

Clary Starck redogör för hur social- och arbetsmarknadsförvaltningen svarat på 

IVO:s granskning. 

4. Vid föregående möte i november svarade drift- och serviceförvaltningen att 

kontaktpersoner mejlas några dagar i förväg vid vandringar i ytterområden. Vi vill 

gärna veta vilka dessa kontaktpersoner är.  

Svar från DOS: I Pålsboda är det Gösta Hedlund som är kontaktperson och i 

Skogaholm är det Tryggve Thyresson. Det är intresseföreningar som vi har kontakt 

med i vissa orter. I Sköllersta är det Sköllersta hembygdsförening, 

Larslundskyrkan, Föreningen Tingsgården, SPF, pensionärsförbundet och 

Sköllersta IF. I Östansjö är det Östansjö lokala utvecklingsgrupp. I Vretstorp är det 

Byalaget. Vi kan tyvärr inte lämna ut namn på alla kontaktpersoner i orterna ur 

dataskyddsynpunkt. Om ni vill komma i kontakt med dem så kan vår ansvarige 

tjänsteperson förmedla er förfrågan till dem, Fredrik Brenkle, 

fredrik.brenkle@hallsberg.se.  
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Just nu är det mycket angeläget med ytterligare hundlatriner i Sköllersta. Trots 

ideliga kontakter händer ingenting. 

Svar från DOS: I nuläget finns det inga planer för ytterligare hundlatriner i 

Sköllersta. Vi behöver göra en inventering, och framför allt titta på om de som 

redan finns har rätt placering. Uppskattningsvis så finns det ca 20 hundlatriner 

idag. Att det har funnits önskemål om utökat antal hundlatriner i Sköllersta är 

tyvärr inget som nått ansvariga inom Gata/parkenheten förrän nu. 

7. Övriga frågor/laget runt 

Återvinningsstationer 

Siw Lunander informerar att kommunen kommer att bli ansvarig för 

återvinningsstationerna. 

Toaletten i Hjortkvarn 

PRO Pålsboda frågar vem som är ansvarig för drift- och underhåll vad gäller 

toaletten, golvet är i väldigt dåligt skick. 

Siw Lunander svarar att det är Hallsbergs kommun som är ansvariga för toaletten. 

 

Underskrift 

Siw Lunander Margareta Strömberg 

Underskrift Underskrift 

  

Namnförtydligande Namnförtydligande 

  

 


